
In the chart below, first find your family size and follow that row over to the dollar amounts. If you earn less than the income amount listed in one 
column, you may be eligible for that coverage or assistance.
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Find free local help on OregonHealthCare.gov.
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Members of federally
recognized Tribes

Zero Cost-Sharing Limited Cost-Sharing

200%

OHP Bridge1

1OHP Bridge - Basic Health Program (BHP) income limit is 200%. American Indians and Alaska Natives whose income is below 205% monthly will qualify for OHP Bridge - Basic Medicaid. To learn 
about these programs visit OHP.Oregon.gov/Bridge. 
2OHP Special Programs includes OHP for Youth with Special Health Care Needs (YSCHN) and OHP Bridge - Basic Medicaid for American Indians and Alaska Natives.
Oregon Health Plan eligibility is based on gross monthly income. The Marketplace bases eligibility on estimated gross annual income. This chart provides only an estimate of an individual or 
family’s likely eligibility. The Oregon Health Plan begins using 2025 federal poverty levels to consider eligibility on March 1, 2025. The Marketplace begins using 2025 federal poverty levels on 
Nov. 1, 2025 for the 2026 plan year. This chart is valid March 1, 2025 to Oct. 31, 2025. An updated version will be available at OregonHealthCare.gov at that time.
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В приведенной ниже таблице найдите размер Вашей семьи в первом столбике и следйте по этой строке до сумм в долларах. 
Если ваш доход меньше суммы дохода, указанной в соответствующей строке, вы можете претендовать на страхование, 
указанное в начале столбца.

1OHP Bridge - Basic Health Program (BHP) лимит дохода составляет 200%. Американские индейцы и коренные жители Аляски, доход которых ниже 205%, будут иметь право на OHP Bridge - Basic Medicaid. Чтобы 
узнать об этих программах, посетите OHP.Oregon.gov/Bridge. 
2Специальные программы OHP включают OHP для молодежи с особыми потребностями в медицинском обслуживании (YSCHN) и OHP Bridge — базовую программу Medicaid для американских индейцев и 
коренных жителей Аляски.
Право на участие в Плане медицинского страхования штата Орегон основано на валовом ежемесячном доходе. Рынок основывает право на участие в расчете валового годового дохода. Эта диаграмма 
дает лишь приблизительную оценку вероятного права на участие отдельного человека или семьи. План здравоохранения штата Орегон начнет использовать федеральные уровни бедности 2025 года для 
определения права на участие с 1 марта 2025 года. Рынок начнет использовать федеральные уровни бедности 2025 года с 1 ноября 2025 года для плана 2026 года. Эта таблица действительна с 1 марта 2025 
года по 31 октября 2025 года. Обновленная версия будет доступна на сайте OregonHealthCare.gov.
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программе OHP?

Вы можете иметь право на 
финансовую помощь через 
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$1,800/месяц

Найдите бесплатную местную помощь на сайте OregonHealthCare.gov.
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$61,320
$5,110/месяц

$77,460
$6,455/месяц

$93,600
$7,800/месяц

$109,740
$9,145/месяц

$125,880
$10,490/месяц

$142,020
$11,835/месяц

$158,160
$13,180/месяц

$174,300
$14,525/месяц

$31,300
$2,608/месяц

$42,300
$3,525/месяц

$53,300
$4,442/месяц
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